
Referat bestyrelsesmøde 11. april 2024  
Tilstede: Peter (Spiraeavej 4), Michael (Tjørnevej 3), Sisse (Jasminvej 1), Hanne (Mispelvej 4) 
Afbud: Henrik (Magnoliavej 6), Jonas (Mispelvej 3) 
 
Dagsorden 
 
1. Ny bestyrelse  
Sisse (Jasminvej 1) næstformand  
Michael (Tjørnevej 3) administrator af Facebook 
Hanne (Mispelvej 4) referent 
Peter (Spiraeavej 4) fortsætter som kasserer 
Henrik (Magnoliavej 6) fortsætter som formand. 
 
2. Facebookgruppen Grundejerforeningen Rosendal 
På generalforsamlingen blev vedtaget at medlemmer, der er fraflyttet Grundejerforeningen Rosendal ikke skal 
være medlem af facebookgruppen. Bestyrelsen vil forsøge at holde styr på det, men der opfordres til selv at 
framelde sig gruppen, når man flytter. 
 
3. Lampe på kunstbanen 
På generalforsamlingen var der forespørgsel om lampen på kunstbanen kunne kippes lidt, så den ikke blænder, 
når man kommer kørende af Vincavej. 
Bestyrelsen har modtaget svar fra formanden i IK Rosendal fodbold.   
Grundet regler om lys på kampbaner er det ikke muligt at imødekomme, at lyset dæmpes eller vinkles 
anderledes.  
 
4. Sænkning af hastigheden på Vincavej 
På generalforsamling blev vedtaget, at det aftagelige bump bliver repareret og flyttet lidt længere hen overfor 
fællesarealet. Der er også drøftelse af en anden form for hastighedsdæmpende foranstaltninger. Diverse forslag 
drøftes. Sagen gives videre til asfaltudvalget, der har viden på området.  
 
5.  Folder til nye indflyttere 
På generalforsamling var der opfordring til, at nye indflyttere gøres opmærksom på folderen ”GRF Rosendal til 
nye medlemmer”. Folderen forefindes på hjemmesiden øverst https://grf-rosendal.dk/ 
Bestyrelsen er tovholder for, at nye tilflyttere modtager folderen, samt opfordring til at sende mailadresse til: 
postmaster@grf-rosendal.dk, så referater, nyheder og kontingentopkrævning kan modtages.  
 
 
Næste møde er aftalt til 15. august 2024.04.14 
 
Referent Hanne 
 

https://grf-rosendal.dk/

